
Datum van indiening: 20 april 2022 

 

Mondelinge vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid 

bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De zomerscholen 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

De Vlaamse Regering en de VGC zetten hard in op de organisatie of ondersteuning van 

zomerscholen als (bijkomend) instrument om te voorkomen dat jongeren op 1 september met 

taalachterstand aan het nieuwe schooljaar beginnen. In de zomer van 2020 nam de VGC enkel 

de coördinatie van projecten in verband met taalstimulering en leesbevordering voor haar 

rekening maar vorig jaar organiseerde ze naast Talentboost op Campus Comenius in 

Koekelberg, nog twee aanvullende open zomerscholen die toegankelijk zijn voor alle 

leerlingen, ongeacht hun school.  

 

De eerste in het Onderwijscentrum Brussel (OCB) met respectievelijk 12 en 8 leerlingen uit de 

eerste graad lager en secundair onderwijs, de tweede in de Campus Kompas met 9 leerlingen 

uit de eerste graad lager onderwijs. In totaal waren er in de VGC-zomerscholen dus maar 29 

leerlingen hoewel er plaats was voor 100 leerlingen op vier locaties, dat om praktische redenen 

teruggebracht werd tot twee locaties. De invulling van die zomerscholen was afgestemd op de 

noden van de leerlingen die niet terechtkonden bij een schoolgebonden aanbod. Er waren vorig 

jaar namelijk ook zes scholen die een eigen (gesloten) zomerschool organiseerden, met 101 

leerlingen in drie lagere scholen (1ste tot 5de leerjaar) en 134 leerlingen in drie middelbare 

scholen (van 1ste tot 4de leerjaar). Naast de scholen organiseerde ook de gemeente Sint-Jans-

Molenbeek zomerscholen voor 220 leerlingen uit haar basisonderwijs. In 2020 werden, alle 

Nederlandstalige zomerscholen in Brussel samengeteld, voor een totaal van 819 leerlingen 

zomerscholen ingericht.  Het aanbod was in 2021 lager dan in 2020. U gaf mee dat dit te maken 

had met coronamoeheid en de druk van de pandemie, maar scholen hadden het ook moeilijk 

voldoende leerkrachten te vinden voor hun gesloten zomerschool.  

 

De VGC wil scholen vooral stimuleren een gesloten zomerschool te organiseren, omdat zij er 

blijkbaar beter in slagen leerlingen te bereiken en ook beter kunnen inspelen op de reële noden 

van de leerling.  

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

- Hoeveel gesloten zomerscholen in het lager en secundair onderwijs worden dit jaar 

georganiseerd door de scholen zelf? Hoeveel open zomerscholen zullen door welke 

actor georganiseerd worden?  

- Hoeveel plaatsen zal de VGC dit jaar voorzien in Talentboost en in de andere open 

zomerscholen? 

- Hoe stimuleert de VGC scholen om een gesloten zomerschool te organiseren? 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 


